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Referat

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 9. maj 2022.
1A Indbrud i depotrum
Bestyrelsen valgte på sidste møde, at gå videre med tilbuddet fra Odense

Låseservice, hvor fire kælderdøre, med direkte adgang til vores depotrum, blev

ændret, så der fremadrettet skal bruges nøglebrik. I processen skete en

kommunikationsfejl/misforståelse, hvor første tilbud, som lød på ca. 26.500 kr.,

åbenbart ikke omfattede de to døre til de små depotrum under nr. 12. Disse blev

lavet få dage efter, så adgang til alle kælderrum nu kræver brug af nøglebrik. Den

samlede pris blev 37.598 kr. Punktet er hermed foreløbigt afsluttet.



1B Rapport vedr. emhætte/sug
Intet nyt til dette punkt. Karin følger op til efteråret, når GK ventilation skal lave

serviceeftersyn.

1C Mulighed for stikkontakt i parkeringskælderen ved Sejlet.
Der har været en konkret henvendelse ang. mulig etablering af en stikkontakt i

parkeringskælderen ved Sejlet. Rasmus har indhentet tilbud fra Kemp & Lauritzen.

Tilbuddet lyder på kr. 5097 eks. moms, hvor stikkontakten bliver monteret på

bygningens Sydside (dér hvor der også holder cykler i indhakket). Bestyrelsen valgte

at acceptere tilbuddet. Stikket kan efter etablering benyttes af Sejlets beboere til

f.eks. støvsugning. Stikket må IKKE bruges til opladning af el- eller hybridbiler bl.a.

pga. sikkerhedshensyn.

1D Serviceeftersyn af tagkonstruktion
Kjeld har været i kontakt med Jens Møller Jensen, Nr.Lyndelse tagdækning, som

oplyser, at vi som forventet, ikke har nogen fast serviceaftale med dem. Det var dem,

der i 2013 udbedrede skaderne efter den store storm, og der gælder produktansvar i

op til 10 år efter udbedringen, som derfor udløber næste år. Firmaet kontakter Kjeld

med henblik på et omkostningsfrit eftersyn og giver i samme ombæring et tilbud på

en serviceaftale.

2 Nye punkter til dette møde

2A Fortsat dårlig afkøling på fjernvarmeinstallationen.
I starten af 2020 modtag bestyrelsen en analyserapport fra energirådgivningsfirmaet

SEAS-NVE. I den fremgik det, at vi i bygningen havde dårlig afkøling og en række

løsningsforslag blev beskrevet. Efter dialog med Allan Stihøj og Jannik Helberg (Fjernvarme

Fyn) iværksætte vi i samarbejde med firmaet Ovesen VVS de anbefalede tiltag. I processen

havde Jannik og Thomas (Ovesen VVS) dialog om installationerne.

Sune modtager dog jævnligt skrivelser, via vores administrator, fra Fjernvarme Fyn,

hvor det viser sig, at bygningen stadig har dårlig afkøling/temperatur på vores

returvand. Sune har derfor skrevet til alle parter om en update på situationen og bedt

om mulige årsager. Samtidig har Sune været i kontakt med Morten Ryet, Kemp og

Lauritzen, der vil undersøge sagen nærmere efter ovenstående information.



2B Serviceaftale med Odense Renovation.
I vores serviceaftale med Odense Renovation, har Aerbin mulighed for at opdage

tilstoppede affaldsskakte og på egen hånd tage ud og udbedre disse. Bestyrelsen

ønsker dog besked og viden herom, hvorfor bestyrelsen fremadrettet skal godkende

samtlige udkald. Tom tager kontakt til Odense Renovation og beder dem ændre

aftalen.

2C Perioderegnskab, 2. kvartal 2022.
Bestyrelsen havde forud for mødet modtaget rapportering for første halvår 2022 fra

LEA. Driften viser et underskud på ca. 34.000 kr. mod et budgetteret underskud på

ca. 16.000 kr. De væsentligste afvigelser er omkostninger til el, låsesmed og en

forsikringssag/selvrisiko efter indbrud i erhvervslokaler, nr. 16. På plussiden ligger

poster som renovation (ca. + 5.000) og selskabs- og mødeomkostninger (ca. +

10.000).

2D Nedløbsrør, sikring mod rotter
Efter rottebesøg i Broen og på enkelte altaner i Sejlet, har Tom været i dialog med

Mortalin. Der er opsat giftfælder ved fællesterrassen mellem os og Broen. Mortalin

mener samtidig, at rotterne kan kravle op ad vores nedløbsrør (indvendigt). Tom

indhenter derfor et tilbud hos Hauge Smedie på sikring, som kunne være stålgitre i

bunden af alle afløb.

3 Nyt fra beboere
Bestyrelsen er gjort opmærksom på forstyrrende adfærd fra en fastligger i én af

bådene. Vi drøftede problemstillingen.

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget
Rasmus og Kjeld fortalte om nyt fra Ejerforeningen og Parkeringslauget. Yderligere

information kan findes i de respektive referater på www.promenadebyen-odense.dk

5 Eventuelt
Kælderdøren fra elevator rummet i nr. 14 ind til det store depotrum lukker ikke

korrekt. Odense Låseservice er kontaktet og kommer snarest forbi til efterjustering.



6 Mødekalender
Næste møde d. 10. oktober ved Rasmus.


